

Promoting social diversity

In order to promote togetherness and solidarity, the city of Grenoble has set up some participatory dwellings where the residents live communally in a mutual spirit of assistance, for example for to organize childcare, to share some collective spaces or some household appliances.

What is more, Grenoble is attentive to maintain social diversity in eco neighborhoods, allowing some less wealthy people to accede to ecologic dwellings because a sustainable city is a city which takes care of all its inhabitants and excludes no one.



Favoriser la mixité sociale



Afin de favoriser la dimension collective et solidaire, la ville de Grenoble a mis en place des logements participatifs dans lesquels les habitants vivent dans un esprit de communauté et d'entraide entre voisins, comme par exemple pour la garde d'enfant, le partage de différents espaces ou d'équipements électroménagers.

De plus, la ville de Grenoble est attentive à maintenir dans les éco-quartiers une mixité sociale permettant à des gens moins aisés d'accéder à des logements écologiques, car la ville durable est celle qui prend en compte le bien être de tous ses habitants et n'exclut personne.

